

Product Leaflet

2021

STEP Swivel Chair

—
简洁纯粹 悠然自得
SIMPLE AND PURE, ENJOYABLE

专注于你的工作
FOCUS ON YOUR WORK



APPLICABLE PLACE

Working Areas, Meeting, Training, Reception Areas, etc.
办公区、会议培训区、洽谈接待区等

优合机构·上海总部
上海优合环境工程设计有限公司
上海市闵行区申昆路2377号
虹桥国际展汇3号楼705-706室
U-TEAM | Shanghai Headquarters
U-Team Furnishings Co.,Ltd.
Room 705-706, No.3 Building,
PortMix Hongqiao, No.2377 Shenkun Road,
Minhang District, Shanghai 201106 China

优合机构·生产基地
江苏省常熟经济技术开发区万盛路10号
U-TEAM | Manufacturing Base
No.10 Wansheng Road,
Changshu Econ. & Tech. Dev. Zone,
Jiangsu Province 215513 China

☎ 400-021-8800
✉ info@u-team.com.cn



IDEAS
TO 办公环境·优化整合
OPTIMIZE
YOUR SPACE

STEP

INTERPRET MODERN OFFICE METHODS BY SIMPLIFYING

去繁从简, 演绎现代办公方式

HEADREST

头枕

可升降头枕, 根据需求调节高度, 使颈部得到充分休息; 弧形头枕设计, 更好的承托头部重量, 保护颈椎。

Adjustable headrest to relieve your neck from pressure. Curved headrest design can support your head better and protect the cervical spine.

3D ARMRESTS

3D可调扶手

人性化扶手设计, 升降、前后、旋转三种调节方式, 以适用不同坐姿、不同人群的支撑需求。

3D-adjustable armrests make sure you enjoy your sitting.

SEAT CUSHION

座垫

座垫饰面材料采用纺织座布, 具有透气、柔软等特点, 久坐不累, 可以更好的专注于工作, 提高效率。

The seat cushion is upholstered in textile seat cloth, which is breathable and soft. More focus, more comfort, release you from the "cage of time".



MECHANISM

底盘机构

自载重同步倾仰底盘, 配有提拉手柄, 可根据自身需求随意调节座椅高度以及椅背后仰角度, 舒适度不减, 操作更便捷, 轻松办公。

Autofit weight of synchro tilting mechanism can adjust smoothly. You can keep a comfortable position when work at the table.

FOOT BASE

椅脚

可选黑色尼龙爪或抛光铝合金五星爪, 配有静音防震 PU 脚轮。

Available in polished aluminum and black nylon starbase, with quiet and shock-proof PU castors.



对每一位职场人士来说, 拥有一个舒服的转椅是十分重要的。不仅可以让自己办公心情舒畅, 提高办公效率, 而且可以让自己的身体舒适, 减少各种疾病的产生。STEP 转椅的设计, 以最简洁的质感满足多样化的需求, 简单而有力, 舒适且实用。

For increasing the office efficiency, the most basic thing is to have a comfortable seat. It's not only for comfort, but also for health and keeping a good mood. The ergonomic design of STEP provide strongly support for your body.

MESH BACK + LUMBER SUPPORT

网背+腰托

STEP 转椅采用 3D 立体网布, 多道编织工艺, 增加横向条纹, 不仅具备高弹的性能, 更具美感。椅背的腰托富有弹性, 可调节至你最舒服的位置。电镀装饰部件为椅背增添视觉上的设计感。

STEP swivel chair uses 3D mesh, multi weaving technology and transverse stripes ensure its high elasticity and more aesthetic. The lumbar support of the chair backrest is flexible and can be adjusted to your most comfortable position. Chromed parts for the chair back is good for the visual.



OVERVIEW

STEP

办公转椅 swivel chair



基础配置 Basic Model

款式	style	高背带头枕 中背	high-back with headrest mid-back	[STA]	[STB]
底盘配置	mechanism	自载重同步倾仰底盘	autofit weight of synchro tilting mechanism	■	■

椅身 Body

椅背框架	back frame	塑质黑色	plastic in black	□	□
椅座底壳	seat carrier	塑质黑色	plastic in black	□	□
饰面材质	finish & upholstery	椅背可选厚网布 椅座可选布料饰面 头枕可选布料饰面 饰面颜色选择请详见产品价格表	thick mesh fabric for back upholstered in fabric for seat upholstered in fabric for headrest please refer to the product pricelist for the choice of upholstery color	□ □ □	□ □ N.A.

椅脚 Base

五星爪	5-arm base	尼龙爪黑色 抛光铝合金爪	nylon base in black aluminium polished base	□	□
-----	------------	-----------------	--	---	---

扶手 Armrests

款式	style	3D可调扶手	3D-adjustable armrests	■	■
扶手臂	arm frame	塑质黑色	plastic in black	■	■
扶手面	arm pad	PU扶手面黑色	PU pad is black	■	■

参数 Specification

成品尺寸	finished size	W675 x D690 x H1160-1240 mm W675 x D690 x H1005-1085 mm	minsize minsize	✓	✓
椅座高度	seat height	H440-520 mm		✓	✓
椅背调节	backrest adjust	倾仰角度130° 倾仰四档锁定	reclining angle 130° lock in 4 positions	✓ ✓	✓ ✓
头枕调节	headrest adjust	上下升降(行程30mm)	up and down (stroke 30mm)	✓	
腰托调节	lumbar support adjust	上下升降(9档/行程70mm)	up and down (9-gear/stroke 70mm)	✓	✓
扶手调节	armrests adjust	上下升降(6档/行程60mm) 扶手面前后滑动(行程40mm) 扶手面左右旋转(3档)	up and down (6-gear/stroke 60mm) arm-pad forth and back (stroke 40mm) arm-pad horizontal rotation (3-gear)	✓ ✓ ✓	✓ ✓ ✓
椅背框架	back frame	PA+30GF		✓	✓

■ 基本 Basic □ 可选 Optional N.A. 不适用 not applicable